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Website - weetjes
Bij de meeste evenementen (wedstrijd, clinic, etc.)
binnen de vereniging worden foto's gemaakt en op
onze website gepubliceerd. Als u deze foto's bekijkt,
ziet u onder de foto de naam van de fotograaf en
een fotonummer. Met die gegevens kunt u zo'n foto
opvragen bij de fotograaf. Leuk voor uw kinderen
als u met de kleinkinderen bent vereeuwigd...

Als u, na inloggen, op "Mijn gegevens" klikt, ziet u
uw foto, bartegoed en uw actuele handicap. Ook
kunt u uw contactgegevens controleren, uw ver-
werkte scorekaarten inzien en uw HRS (handicap
record sheet) bekijken.

Inloggegevens kwijt? Mail of bel de webmaster of
ledenadministratie!
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Redactioneel
Op het moment van dit schrijven delen we de eerste
zomerdag van 2015. Eindelijk worden we weer eens
gefêteerd op temperaturen die de 23 graden celcius
overstijgen. Maar we hebben heel wat regen, storm
en te lage temperaturen moeten doorstaan alvorens
het zover kwam. De lente leek wel op cursus te zijn
geweest bij de herfst; het gras wilde niet meer
groeien, de grond was ondanks de regen droog en
stoffig en in mijn tuintje tierden zelfs welig de
paddenstoelen. De natuur liep een paar weken
achter, of misschien een paar maanden voor?
 
Gelukkig bleek dat tijdens de toernooiwedstrijden
de weergoden aan de bar zaten en hun goede
stemming vertaalden in zonnige taferelen.
De matchplaywedstrijd van 6 april kende 36 deel-
nemers en de winnares dit jaar was Gerry Smits met
9 up.
Dames vroegen Heren op 21 april en kende 39
golfers, waarvan Sera Brouwers en Jan Lamers met 
de prijzen gingen lopen. Nieuw voor mij waren de
extra prijzen voor de 10de , de 20ste en de 30ste
plaats. Leuk!
Op 14 mei nam onze voorzitter het op tegen zijn
golfclub in de Presidentscup. Jan Jansen scoorde
met +4 de eerste plaats.
Op tweede pinksterdag 25 mei werd het Alle Leden
Toernooi gespeeld. 34 deelnemers moesten de
eerste 9 holes stableford spelen en de tweede 9
holes strokplay. Winnaar Stableford werd Huub van
de Rijt en Strokeplay werd gewonnen door Karin
Wensink.
De Avondwedstrijd van 17 juni kende 24 deelnemers
en de uitgesproken winnaar was Theo Tak en de
Mix-wedstrijd tenslotte op 18 juni ging van start met
18 paren met als winnende koppel Gerrie en André
van Asten.
Net voorbij wanneer u dit leest: op 1 juli de voor-
ronden en op 3 en 5 juli de matchplaykampioen-
schappen 2015. Het goede weer is weer besteld, het
buitenterras wordt in orde gebracht en er is voldoen-
de reden om even de sfeer te komen proeven. En
niet alleen de sfeer, ook bier en wijn zijn van goede
kwaliteit. Op 15 juli wordt de tweede avondwedstrijd
gehouden. Dit moet je toch ook eens mee maken!
En dan Op 22 en 29 juli en 5 en 12 augustus  de
niet te versmaden 4-wekelijkse zomercompetitie.
Captains, ronsel vast je teams!
 
Op 19 mei werd de Algemene LedenVergadering
2015 gehouden, die dit maal niet zo soepel verliep
als gewoonlijk. Over het algemeen waren de kosten
nogal gestegen en dit leidde tot commentaar van
de vergadering. Penningmeester Adriaan moest alle
zeilen bij zetten om de vragers tevreden te stellen.
De rode en groene stembriefjes werden nogal eens
een keer gebruikt om de meerderheid aan te tonen.
Het belangrijkste punt van de avond was de presen-
tatie van Cor Smulders over de vervangende baan.
De weerstand van het Valkenswaards publiek en de
daarmee gepaarde onwil van de raadsfracties, ge-
combineerd met negatieve houding van de betrok-

ken wethouders, was de nekslag voor de vervan-
gende baan. Wat in 2011 nog een prachtig vooruit-
zicht leek, bleek na de gemeenteraadsverkiezingen
een onhaalbare zaak te zijn. De zaak strandde uit-
eindelijk op het "neen" van het college voor de fi-
nanciering van de vereiste grondcompensatie.
Jammer, heel jammer. Maar onze VGC heeft 23 jaar
kunnen leven met een 9 holes baan op Den Dries
en gelukkig kunnen we dat morgen en volgende
week en volgend jaar ook nog. Een uitgebreid relaas
over “hoe het gegaan is” vindt u elders in deze
Teeshot.
 
En verder...
Onze voorzitter doet als altijd weer een duit in het
zakje en memoreert de problemen bij de bestuurs-
opvolging en Gea Bloemen heeft een bezoek ge-
bracht aan bestuurslid Rina Runia en doet daarvan
op haar manier verslag.
Piet Janse was organisator van de open dag en
brengt zijn wetenswaardigheden in beeld en  Ben
Thijssen doet verslag van de vrijwilligersdag.
Marrie van Dam, in haar kwaliteit als wedstrijdcom-
missaris, toont de resterende wedstrijden voor dit
jaar en Dion van Weegberg vertelt over de Jeugd-
opleiding dit jaar. De "kijk op de golfregels" geeft
weer antwoord op vragen uit de
praktijk.
 
Veel leesplezier.
 
Jos van Grootel
Hoofdredacteur
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R E S T A U R A N T

Van de voorzitter
Laat ik maar meteen de knuppel in het hoenderhok
gooien: tijdens de ALV van 19 mei jongstleden heeft
het bestuur gemeld nog geen opvolgers te hebben
gevonden voor de functies van secretaris en pen-
ningmeester. Beide bestuurders hebben aangege-
ven uiterlijk ter 31 december terug te zullen treden.
Zij hadden oorspronkelijk de bedoeling tijdens de
afgelopen ALV al terug te treden. Bij deze een oproep
voor leden die zich voor deze functie beschikbaar
willen stellen. Mochten zich geen kandidaten mel-
den, dan zullen we deze functies door externe in-
stanties moeten laten vervullen, wat behoorlijke
consequenties zal hebben voor de contributie van
alle leden. In een vereniging is het voor de hand
liggend dat leden, die hiervoor de kwaliteiten heb-
ben, zich beschikbaar stellen om gedurende een
bepaalde periode een bestuursfunctie ten behoeve
van de vereniging belangeloos te vervullen. Dit is
de kern en het hart van een (sport)vereniging.
 
Tijdens de afgelopen ALV hebben de leden besloten
geen vervolg te geven aan de pogingen om de
golfbaan naar buiten het huidige sportpark Den
Dries te verplaatsen, maar op het huidige sportpark
te blijven. Om dit verder handen en voeten te geven
zal een werkgroep worden samengesteld, die in de
komende maanden met de wethouder sport gaat
overleggen over een duidelijke functie, rol en plaats
van de VGC op het sportpark. Onze vereniging wil
met de gemeente duidelijke afspraken maken om

het functioneren van de golfclub op het huidige
sportpark te optimaliseren. Dit zullen best pittige
gesprekken worden, maar nu we besloten hebben
op het sportpark te blijven, kunnen we ook duide-
lijke wensen formuleren naar de gemeente.
 
Het afsluiten van het fietspad langs de voetbalclub
is nog twee keer besproken in een overleg van de
voorzitters van de verenigingen van het sportpark
Den Dries en de wethouder sport. Hierbij is besloten
dat het fietspad zal openblijven, maar tot onze spijt
laat de uitvoering van dit besluit langer op zich
wachten dan wij zouden wensen. Kennelijk moeten
binnen de gemeente velen hierbij worden betrok-
ken. En dat vergt blijkbaar veel tijd.
 
Het onderhoud van de baan heeft een aanzienlijk
hoger kostenplaatje opgeleverd dan in voorgaande
jaren, dit is een gevolg van de afspraken met de
gemeente over de baankwaliteit die moet worden
bereikt. Dit heeft er vervolgens toe geleid dat aan
de ALV in mei het voorstel is gedaan de contributie
2016 met € 25 extra te verhogen om deze kosten
te kunnen dragen. Tijdens de extra ALV van don-
derdag 8 oktober 2015 zal de begroting 2016, en
de daaraan gekoppelde contributie 2016, worden
besproken en zal hierover een besluit worden ge-
nomen.
 
Op 11 juni heeft de jaarlijkse vrijwilligersdag
plaatsgevonden: we mogen ons erop verheugen dat
bijna 25% van onze leden bereid is vrijwilligerswerk
binnen onze golfclub te verrichten. Overdag waren
er 73 vrijwilligers aanwezig, die een gezellige golf-
dag beleefden, ‘s avonds waren er nog 10 vrijwilli-
gers meer aanwezig tijdens de maaltijd.
 
Op 7 juni hadden we de jaarlijkse open dag, 24
geïnteresseerden hebben zich in de loop van de
middag gemeld. Het bestuur beraadt zich nog op
het organiseren van één of meer golfclinics in de
loop van dit jaar.
 
Tot nog toe heeft het zomerweer zich niet van zijn
beste kant laten zien, hopelijk verandert dit in de
komende maanden. Ik hoop dat velen van u gebruik
zullen maken van de beschikbaarheid van de golf-
baan, nu andere sporten hun jaarlijkse vakantiepe-
riode vieren en wij ruimschoots over de ruimte
kunnen beschikken. Ik hoop dat velen ook gebruik
zullen maken van het opengestelde clubhuis op
maandag en donderdag tussen 11:00 uur en 16:00
uur om gezellig met elkaar van gedachten te wisse-
len en gezellig glaasje te drinken.

Ben Mondelaers
voorzitter
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Uitbreiding golf van de baan
De titel is een leuke woordspeling van de Kempener
Koerier, die verwoordt wat door de Algemene Le-
denvergadering van 19 mei 2015 is uitgesproken.
De website van de gemeente doet daar nog een
stuiver bij en kopt wat minder tweeslachtig  “Uit-
breiding golf sportpark Den Dries definitief van de
baan”.
Het Valkenswaard Weekblad is kort en krachtig
met “Geen extra golfholes” en in het Eindhovens
Dagblad komt Judith de Roy met “Toch geen uit-
breiding van golfbaan”.

De meeste publicaties spreken van "uitbreiding
golfbaan" en dat is terminologie die onze zaak geen
goed doet. We hebben het feitelijk over "uitbreiding
sportpark Den Dries", ten gunste van alle sporters
in Valkenswaard en omgeving, mogelijk gemaakt
door het verplaatsen van de golfbaan, waarbij VGC
bereid is aanzienlijk deel van de kosten te dragen.

Gezien deze publicitaire aandacht blijkt het toch
belangrijk nieuws voor de regio te zijn. Daar waar
het bij de meeste aangehaalde bladen normaal erg
moeilijk is om een stukje gepubliceerd te krijgen,
rende dit keer het lopend vuurtje harder dan de
publiciteitscommissie. Je kunt ze dit niet kwalijk
nemen, vrijheid van nieuwsgaring is immers een
groot goed en respect daarvoor is ook belangrijk.

Maar waar hebben we het over; waar zitten de
puntjes op de i.
Sportpark Den Dries begint aardig vol te lopen. Met
hockeyclub HOD Voetbalvereniging Valkenswaard,
rugbyclub De Vets, tennisverenigingen Falcones,
TCV, Ginneve, sportcomplex Valkencourt, sport-
school Sportiva Live, zwembad De Wedert, atletiek-
vereinging AVV, de Verenigde Valkenswaardse
Hondenliefhebbers VVH en de Valkenswaardse
Golfclub is het sportpark al erg zwaar bezet. Bin-
nenkort zal daar nog een nieuwe sporthal bijkomen.
Het  toegenomen aantal leden van de diverse ver-
enigingen vraagt om extra ruimte en ook raakt de
parkeervoorziening, vooral in de weekenden, regel-
matig overvol.

Bestuur en Stichting wilden rond 2010-2011 daarop
inspelen en ontwikkelden plannen om op een be-
taalbare wijze gebruik te maken van de mogelijkheid
om het tanende bos aan de noordoostzijde van Den
Dries te verwerven als vervangende golfbaan en
daarmee ruimte te scheppen op Den Dries en voorts
de mogelijkheid aan te grijpen om een niet door
andere sporten belemmerde golfbaan te creëren,
zodat men er vrij kon golfen wanneer men wilde.
Uitgewerkte plannen werden gepresenteerd in de
Algemene Ledenvergadering en kregen de instem-
ming van de vergadering. Vanaf dat moment werd
het VGC-perspectief op een andere manier beleeft.
Het door de ALV uitgesproken enthousiasme werd
overgenomen en plannen werden gemaakt voor een
9-holes golfbaan met een par 72 identificatie. Een
hele vooruitgang dus t.o.v. de bestaande baan.

Het toenmalige college van B&W kwam een inten-
tieovereenkomst overeen met de Stichting voor een
“plan vervangende golfbaan” van 24 hectare en dat
plan werd doorgesproken met de provincie.
Dure onderzoeken werden uitgevoerd naar moge-
lijke obstakels in de ecologische hoofdstructuur en
per saldo resulteerde dat in groen licht voor de
vervangende baan.
Omdat de gemeente deels betrokken was bij de
hoeveelheid grond die voor de baan voorzien was,
werd overleg gepleegd met de betrokken wethouder
over de vereiste natuurcompensatie en in dat
overleg werd verondersteld (maar nimmer schrifte-
lijk vastgelegd) dat die grond wel gevonden zou
kunnen worden, mede gezien het plan Lage Heide
en N69.

De commissie ontwikkeling uitbreiding golfbaan
oordeelde dat het nu tijd werd om de plannen in de
openbaarheid te brengen.
Alsof er een bom was ingeslagen reageerde de
omgeving.
Hoe kon zo’n pedant golfclubje de wandelaars,
hondenbezitters en sporters hun “Waalres bos” af-
nemen? Het was toch volkomen onnodig om naast
alle golfclubs in de omgeving nog één erbij te gaan
creëren.
Met zocht en vond ruimschoots de publiciteit en
behalve commentaren en ingezonden stukken in de
plaatselijke bladen werd het bos en vele ramen in
de omgeving voorzien van pamfletten die duidelijk
maakten dat dit een brug te ver was. De “Vereniging
voor natuurbehoud Valkenswaard” ging zelfs zover
dat ze dreigend met de Raad van State duidelijk
maakte dat ze hoe dan ook de nieuwe baan zou
blokkeren en bereid bleek daarvoor zelfs onheuse
middelen in de strijd te werpen.

Omdat de tijd van de gemeenteraadsverkiezingen
aanbrak begon de politiek zich ook te roeren en
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partijen die in eerste instantie welwillend jegens de
golfclub hun verkiezingsprogramma  hadden ge-
schreven, gingen zich gezien de reuring bedenken.
Immers, het stemmenaantal was veel belangrijker
en het hemd bleek weer nader dan de rok.
Na de verkiezingen wisselde de wacht in het college
en de regering kondigde op basis van de crisis be-
zuinigingen aan die doorgeschoven werden naar de
gemeenten.
De commissie besloot tot een radiostilte om niet
meer onrust op te roepen.
Zelfs binnen de vereniging wist men niet meer waar
men aan toe was en twijfels aan een goede afloop
gingen een eigen leven leiden.
Daar kwam nog bij dat de oorspronkelijke eigenaar
van het grootste deel van de grond (de erven Philips)
de kans aangreep om het perceel te verkopen aan
VDL directeur Van der Leegte. Deze had overigens
niet zoveel problemen tegen een eventuele over-
dracht aan de Stichting tot bevordering van de
Golfsport.

De commissie bleef wel moeizaam onderhandelen
met de gemeente i.c. de betrokken wethouders,
moeizaam omdat de voor de verkiezingen gemaak-
te afspraken door het nieuwe college niet werden
gehonoreerd.
Het werd in januari stilaan duidelijk dat de 9 holes-
baan voor de gemeente geen optie meer was. De
commissie zocht naar alternatieven en kwam met
het plan om voor de holes welke niet te allen tijde
bespeelbaar waren 5 hectare vervangende holes te
creëren op het gebied ten oosten van het aan te
leggen fietspad “oude spoorbaan” .
Hoewel het college in principe instemde met dit plan,
wilde het geen medewerking verlenen aan de ge-
vraagde garantstelling van € 400.000,- welke
noodzakelijk was om de natuurcompensatie gefi-
nancierd te krijgen.
Men vond dit te prematuur. De dooddoener lag op
tafel.
Alleen al de voorbereidingsprocedure voor het al-
ternatieve plan zou opnieuw zo’n € 50.000,- gaan
kosten, nog afgezien van het tijdsbestek dat op-
nieuw zou moeten starten.
 
Het VGC-bestuur trok zijn conclusies en stelde in
samenspraak met de Stichting de ALV voor om op
basis van deze gegevens alle illusies te laten varen
en een streep te zetten door de vervangende baan.
En zoals Cor Smulders (commissievoorzitter) het in
een mailtje verwoorde:
Het is lang veelbelovend geweest met een grote
kans op een mooi resultaat. In het laatste jaar te-
kende zich al af dat onze kansen op succes met de
maand kleiner werden. De gemeenteraadsverkie-
zingen kwamen een jaar te vroeg...

Jos van Grootel

d’Oliveira mediterraans restaurant
Frans van Beststraat 11 
5554 EA  Valkenswaard

Telefoon: 040 - 20 21 226
info@restaurantdoliveira.nl

www.restaurantdoliveira.nl
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Vrijwilligersdag 2015
De 11e juni was een dag zoals de vrijwilligers die
verdienden: stralend weer, grote opkomst en een
prima stemming!
Voorzitter Ben Mondelaers wees er in zijn welkomst-
woord op dat binnen onze club maar liefst 25% van
de leden op een of andere manier als vrijwilliger
werkzaam is. Ik heb dat eens nagevraagd bij onze
voetbalclubs in Valkenswaard en de zegsmannen
vertelden me dat ze dit percentage binnen hun clubs
beslist niet haalden. Een mooi uithangbord voor
onze club dus! Maar wat me het meest trof was dat
de atmosfeer niet alleen ontspannen of zelfs gemoe-

delijk was maar ook een iets uitstraalde van: ”Nou
dan maar geen nieuwe baan, deze is voor ons ook
goed genoeg”. Dat was fijn om te merken na een
ALV met het (al lang verwachte) slechte nieuws over
de nieuwe baan.
 
Het Bestuur had zijn best gedaan om het de vrijwil-
ligers aan niets te laten ontbreken. Bij binnenkomst
koffie/thee met vlaai, onderweg op afslag 5 een
grote schaal met lekkere snoepjes, bij het clubhuis
keuze uit diver-
se soorten ijs
en ‘s avonds
een lekkere zak
friet met even-
tueel kroket,
frikandel of bami
schijf. Ik vond
het best wel
een vondst, zo’n frietkot (al vind ik óók dat het
volgende keer niet weer hoeft, hoor!!)
 
De wedstrijdcommissie had de zware taak om 72
deelnemers een wedstrijd op negen holes te laten
spelen. Ze was daar buitengewoon in geslaagd door
flights te vormen met 6 deelnemers. Binnen die
flights werden drie groepen van twee gevormd. Die
drie groepen binnen de flight wisselden tekens na
drie holes weer van samenstelling en van degene
die moest afslaan. Verder was het strokeplay en “um
en um”. De start was wat chaotisch binnen mijn
flight maar de moeilijkheden werden rap opgelost.
Alles was voortreffelijk georganiseerd en ik kan me
indenken dat alleen al het klaar maken van de
kaarten een fors karwei moet zijn geweest. Een
groot compliment voor de wedstrijdcommissie!

Vóór de uitreiking van de prijzen was het voor velen
de vraag of ze nu goed of slecht gespeeld hadden

want een vergelijking met eerdere wedstrijden van
dit soort ontbrak natuurlijk. Mijn flight had niet de
indruk dat we nu zo goed gespeeld hadden maar we
zaten toch maar mooi 2 punten onder het gemid-
delde slagenaantal (121,9). De beste drie flights
waren:
Jan Lamers, Frits de Vries, Frans Olieslagers, Hans
de Natris, Eva Verbeek en Marijke Ligteveld (115)
Frans Smits, Cor Francois, Maarten Ingelse, Betty
Bonenkamp, Ans Schraven en Ria Verberne (116)
Jan Francois, Piet Janse, Kees Roordink, Hetty de
Natris, Francien Goevaers en Hidde Brongersma
(116,3).

Ben Thijssen
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Kijk op golfregels
De niet-beschikbaarheid van de voorzitter van de
GVB, Handicap en Regelcommissie blijft nog steeds
voortduren en we kunnen nog geen gebruik maken
van zijn deskundigheid.
Toch willen we als redactie deze rubriek “Kijk op
golfregels” graag in stand houden en daarom maken
we nog maar een keer gebruik van de uitgebreide
literatuur en vallen we weer  terug op “Een wande-
ling door de golfregels”.
 
Een praktische vraag komt uit de praktijk van een
van de laatste wedstrijden.
Een bal wordt afgeslagen vanaf de afslagplaats en
de speler ziet de bal in het hoge gras verdwijnen.
Hij oordeelt het waarschijnlijk dat de bal niet tijdig
terug te vinden zal zijn en kondigt aan een provisi-
onele bal te slaan.
Bij het zoeken naar de eerste bal wordt deze door
een medespeler binnen de reglementaire vijf minu-
ten gevonden, maar de bal ligt zo ongelukkig dat de
speler de bal onspeelbaar verklaart. Hij gaat naar
zijn provisionele bal en speelt daarmee verder.
Nu komt de discussie opgang. Is dit wel volgens de
regels??
 
Aan dit verhaal zitten twee aspecten.
Het gaat in eerste instantie  om een al dan niet  “-
verloren bal” en in tweede instantie om een “on-
speelbaar verklaarde bal”.
 
Een bal is per definitie verloren als
Hij niet gevonden of geïdentificeerd is binnen vijf
minuten zoektijd.
Een andere bal in het spel is gebracht volgens de
regels
Met een provisionele bal een slag gedaan wordt
vanaf  de plaats waar de oorspronkelijke bal ver-
moedelijk ligt of van een punt dichterbij de hole dan
deze plaats.
De definitie zegt dus niet dat een bal verloren is door
hem verloren te verklaren.
Dit in tegenstelling tot een onspeelbare bal. Deze
moet WEL onspeelbaar verklaard worden
 
Als de bal eenmaal onspeelbaar verklaard is, zijn er
drie mogelijkheden om het spel te vervolgen, echter
steeds met één strafslag.
Teruggaan naar de vorige slagplaats en daar zo dicht
mogelijk bij die plaats een bal in het spel brengen.
Binnen twee stoklengten van de plek waar de bal
lag een bal droppen, niet dichter bij de hole.
Een bal droppen achter het punt (vanaf de hole
gezien) waar de bal lag, waarbij dat punt in rechte
lijn gehouden moet worden tussen de hole en de
plek waar de bal gedropt wordt, zonder beperking
van afstand.
 
In het boven aangehaalde praktijkgeval is de bal
binnen 5 minuten teruggevonden en is dus niet een
verloren bal.
De oorspronkelijke bal blijft dus “de bal in het spel”
en de provisionele bal moet worden opgegeven.
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Govers Accountants/Adviseurs, Beemdstraat 25 5653 MA Eindhoven T: (040) 2 504 504 www.govers.nl

ACCOUNTANCY / ADMINISTRATIEVE DIENSTVERLENING / 

BELASTINGADVIES / BEDRIJFSKUNDIGE ADVISERING / CORPORATE FINANCE  / MEDIATION 

Vanaf de eerste slag is een golfer in beweging. Kansen benutten, 
anticiperen op tegenvallers. Die dynamiek maakt het spel zo leuk. 
Met ondernemen is het eigenlijk net zo. Alleen kan een birdie of 
een afzwaaier daar veel verdergaande gevolgen hebben. Dan is 
het prettig om een goede sparringpartner te hebben.

Govers Accountants/Adviseurs heeft met 125 accountants en 
fiscalisten een schat aan kennis en ervaring in huis. Voor adviezen 
die uw organisatie helpen zich verder te ontwikkelen. Dat is ons 
idee van succesvol samenwerken. Als dat ook uw idee is, moeten 
we misschien eens kennismaken. Belt u s.v.p. met Hugo Pluimakers: 
(040) 2 504 504.

De verklaring van de onspeelbare bal krijgt een
vervolg volgens een van de drie bovengenoemde
mogelijkheden.
Het gaat hierbij dus om met één strafslag een
nieuwe bal in het spel brengen.
Verder gaan met de provisionele bal is dus fout
omdat de oorspronkelijke bal steeds de bal in het
spel is geweest.
Zou de bal niet zijn terug gevonden dan had men,
met eveneens één strafslag, verder kunnen spelen
met de provisionele bal.
 
Jos van Grootel

GreenFree
Het kiezen van een golfbaan om te bezoeken kan
op onze website nu zowel via aanklikken op een
kaartje als via de selectie van land, provincie en
plaats.
Zodra u een baan hebt gekozen en een voucher
bestelt, krijgt u een mailtje met daarin de voucher.
Die kunt u afdrukken, maar u mag ook de bomen
ontzien en de voucher in uw smartphone meene-
men naar de te bezoeken baan. Die baan krijgt
namelijk ook dat mailtje en kent uw voucher al.
 

Een kopie van dat mailtje gaat naar GreenFree
om ons gebruik te kunnen meten: de factuur die
wij jaarlijks van GreenFree ontvangen, is geba-
seerd op het aantal verschillende gebruikers
(feitelijk: mailadressen) in het afgelopen jaar. Tot
100 gebruikers betalen we een vast bedrag en
daarboven een bedrag per extra gebruiker.

We willen zoveel mogelijk leden in de gelegenheid
stellen tegen gereduceerd tarief te spelen op een
"grote baan", maar uiteraard willen we ook de
kosten voor de vereniging een beetje in de hand
houden. Daarom gaat nu bij elke voucher-bestel-
ling een kopietje van de mail aan GreenFree naar
Wim van Gennip. Zo krijgt Wim ook inzicht in het
gebruik van GreenFree door onze leden. Indien
we de 100 gebruikers dreigen te overschrijden,
kan Wim wat bijsturen en suggereren dat iemand,
die eerder vouchers bestelde, dat weer doet. En
daarbij kan hij rekening houden met de beperkin-
gen die sommige banen stellen aan het aantal te
bestellen vouchers per jaar.

Peter Maathuis

 
 

GEVRAAGD
 

De Valkenswaardse Golfclub zoekt binnen haar
ruim 400 leden naar een bestuursfunctionaris in

de functie van
 

SECRETARIS
van de vereniging.

 
De huidige secretaris is Dammie Janssen.

Omdat haar statutaire zittingsperiode voorbij is,
moet er plaats gemaakt worden voor een nieuwe

secretaris.
Dammie zorgt onder meer voor in- en uitgaande

correspondentie,
zij maakt de agenda en de verslagen van de be-

stuursvergaderingen.
Zij is de schakel tussen de bestuursleden en het

centrale aanspreekpunt voor alle leden
 

Zij zal je heel graag uitleggen wat de functie in-
houdt en waar je mee te maken krijgt.

 
Mocht je je golfclubje een warm hart toedragen en
menen dat dit best iets voor jou zou kunnen zijn,
aarzel dan niet om Dammie te bellen voor een ge-

zellige babbel.
 

Bel 040 201 67 91
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Pro cup - 28 juni
Onze nieuwe Pro Sjoerd de Schipper was de uitda-
ging aangegaan en had met Marrie van Dam als
marker een ronde gelopen (met handicap 0). Dat
was hem wel wat tegengevallen: als je een bal op
de green laat landen, vliegt hij er over heen; laat je
de bal vóór de green landen, dan stuitert hij alle
kanten (en soms de goede) op... Sjoerd bleek uit-
eindelijk 63 slagen nodig te hebben.
 
De eerste prijs was voor Teun Jacobs (ook al num-
mer 1 bij de deelnemende jeugdspelers) en hij ging
met de nieuwe wisselbeker naar huis met een score
van +5! Tweede werd Martinette Derksen met +3
en van de spelers met +2 bleek Piet Janse de beste
laatste 9 holes te hebben gespeeld, goed voor de
derde prijs. Bij de jeugd werd Jelle van der Loo
tweede en Ties de Wolff derde.
 

De weersomstandigheden waren perfect en ook de
wedstrijdleiding, Nolly van Santvoort en Lia Land-
man, had de zaak prima voor elkaar.
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Op bezoek bij Rina Runia
Dat is toch zo fijn: als ik Rina opbel met de vraag
of ik haar mag komen interviewen voor de Teeshot,
zegt ze direct: “Ja Gea, je bent van harte welkom!”.
Ik vind het altijd wat precair als ik mezelf uitnodig
bij iemand anders, met eigenlijk de vraag of ik die
persoon uit mag horen en in huis en tuin mag
koekeloeren en dan mijn bevindingen mag rondba-
zuinen in de Teeshot. En toch lukt het....(bijna)
altijd.
Rina en ik kennen elkaar eigenlijk helemaal niet. En
dit is een mooie gelegenheid om elkaar werkelijk te
ontmoeten.
Het is even puzzelen om bij hun in de straat te
komen, in ieder geval makkelijker op de fiets dan
met de auto. Want nu kan ik links en rechts kleine
fietspaadjes nemen langs paaltjes waar er met de
auto geen doorkomen aan is.
Rina en haar man Jelke wonen al sinds 1978 in
Dommelen, sinds Jelke in Budel kwam te werken.

“Je bent toch niet bang voor honden? Hij blaft wel.”
En dan komt Charlie
aanwandelen...echt een
heel klein hondje, een
teckeltje. Hij kijkt mij
aan met een blik van
“jouw tijd gaat nu in.
Na 2 uur is Rina weer
helemaal van mij.”
De familie Runia woont
al zo'n 35 jaar in dit
huis dat ze 20 jaar ge-
leden uitbouwden. “Jelke
doet de achtertuin en
ik de voortuin”, vertelt
Rina. Enkele jaren ge-
leden hebben we de
achtertuin helemaal
veranderd omdat we
door de hoge bomen
steeds minder ruimte
hadden om zelf in de

zon te zitten.” Prachtig aangelegd, stamrozen die
doorbuigen van de vele bloemen en een appelboom-
pje in een pot. En dat boompje zit vol kleine appel-
tjes. Overal gezellige zithoekjes.
 
Rina en ik nestelen ons op de bank voor ons gesprek.
Rina is op 13 april 1951 in Arnhem geboren. Na de
lagere school, ging ze naar de Mulo in Velp en de
HAVO in Arnhem. Vervolgens begon Rina aan de
opleiding voor operatiekamer-assistente. “Dat was
een heel nieuwe opleiding in Arnhem, maar er
mankeerde nogal wat aan de theorielessen die daar
gegeven werden. Die opleiding heb ik later in het
Radboud Ziekenhuis in Nijmegen afgemaakt. Ik heb
zo'n 5 jaar als OK-assistente gewerkt in het kleine
ziekenhuis in Velp, tot de geboorte van onze oudste,
Bas, in '73.
“Jelke en ik kennen elkaar van de 3e klas Mulo, dus
van de schoolbanken. Het raakte aan op een
schoolfeestje. We zijn heel jong getrouwd. Ik was

20, Jelke 21 en we kregen heel jong kinderen.”
Rina en Jelke verhuisden met hun twee jonge kin-
deren naar het zuiden. Op zeker moment wilde Rina
wel weer gaan werken, part-time dan. Maar als sales
manager in een commerciëel bedrijf in de medische
sector, kon dat alleen full-time. “Hoe regelde je dat
dan, met twee jonge kinderen,” vraag ik. “Dat is mij
inderdaad vaak gevraagd. Nou, dat moet je heel
goed organiseren, met elkaar en natuurlijk met een
betaalde kracht...” (Tegenwoordig heet zo iemand
een nanny, merk ik op.) “Jelke was gelukkig altijd
op dezelfde tijd thuis terwijl ik door heel het zuiden
van Nederland aan het werk was.” “Je had ook hele
leuke reisjes, zoals die keer naar Thailand,” roept
Jelke vanuit de keuken, waar hij zijn heil heeft ge-
zocht. “Ja, dat was een snoepreisje,” beaamt Rina,
“maar die had ik niet zoveel, hoor. Op die reis heb
ik kennis gemaakt met het hele proces van rubber
van de rubberboom tot steriele OK-handschoen. Dat
was althans de 'verpakking' van die reis naar Thai-
land en Maleisië.” En ze vertelt dat ze Thailand zo’n
prachtig land vond dat het hele gezin er een vakan-
tie heeft doorgebracht ter gelegenheid van hun
25-jarig huwelijk.
Toen Rina 60 werd, vond ze het tijd om wat minder
te werken. Ze nam een parttime baan aan in de
kliniek in Waalre.

En golf? Hoe kwam dat in hun leven? “Steeds meer
collega's en klanten gingen golfen. Jelke en ik waren
allebei fervente squash spelers. Maar ja, dat is een
binnensport. Toen hoorden we dat we hier in Val-
kenswaard les konden nemen. Jelke was er eigenlijk
nog niet echt aan toe. Want hij reed ook graag op
zijn motor. Maar we hebben een echte deal gemaakt.
Ik legde aan Jelke uit dat ik achterop de motor ging
zitten om hém een plezier te doen. Ja, hij begreep
wel dat hij in ieder geval een paar golflessen moest
proberen om míj een plezier te doen. Dus namen
we les bij Ger. En toen bleek Jelke minstens zo
enthousiast te zijn als ik. We deden ons GVB-exa-
men op de Eindhovensche en werden in '97 lid van
VGC.”
Na enkele jaren  kwam Rina bij de bardienstcom-
missie en werkte regelmatig samen met Margreet
Ferguson. “Dat was nog in het oude paviljoen, onder
Theo Tak. Ja, Margreet en ik hadden wel een klik.
We deelden veel.”
In 2006 namen Rina en Jelke afscheid van VGC en
werden lid van Welschap. “Wij werkten allebei en
bij VGC kon je niet spelen in de weekends als wij
tijd hadden voor golf... Het was Margreet die ons 2
jaar geleden toch weer warm maakte voor VGC. En
eigenlijk beseften we dat we veel te weinig speelden
op Welschap, zeker gezien de hoge contributie. VGC
konden we zo naartoe fietsen, er waren plannen
voor uitbreiding van de baan en dat, gecombineerd
met een veel lagere contributie, maakte VGC wel
weer aantrekkelijk. En dus kwamen we in november
2013 terug. En dat voelde aan als een warm bad,”
vertelt Rina. “Nu maken we regelmatig gebruik van
GreenFree.” Rina vertelt dat zij en Margreet elkaar
om de beurt bij hun eigen club op vriendinnendag
uitnodigden...tot Margreet vanwege gezondheids-
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Dammie Janssen aan Rina of ze deel uit wilde maken
van het bestuur, met de portefeuille jeugd. “ Daar
voelde ik wel voor want vooral het Weredi program-
ma voor de jeugd  sprak me erg aan. Die mogelijk-
heden waren er niet in onze tijd. Bovendien voor
iets als secretaris of penningmeester ben ik echt niet
in de wieg gelegd. Trouwens daar zijn we wel drin-
gend naar op zoek, want zowel secretaris als pen-
ningmeester treden eind dit jaar af !
 Als je in het bestuur zit, ben je van alles op de
hoogte. Het is een fijne club mensen. Wij vergade-
ren eens per maand. Wat ik vooral heel leuk vind,
is meehelpen met  Open Dagen en zaken als de
Vrijwilligersdag samen organiseren. ”
 
Rina heeft al verteld dat ze Oma is van 4 kleinkin-
deren. Sinds enkele maanden is ze op vrijdag op-
pas-oma voor hun twee kleinkinderen in Waalre.
“Dan is Jelke bij de VVMM. Ik neem ze regelmatig
mee naar de driving range waar ze dan met die twee
 kindersetjes mogen oefenen. Dat vinden ze fantas-
tisch en zo maken ze al op heel jonge leeftijd kennis
met golf.”
Rina heeft momenteel playing-handicap 20. Op
maandag- en vrijdagmorgen speelt ze met vaste
golfmaatjes. En op dinsdag doet Rina altijd mee met
DDD. (“Gea, waarom doe jij nooit mee op dinsdag?”
Ik kijk een beetje schuldbewust want die vraag heeft
Mien mij ook al gesteld.) “Alleen op vakantie spelen
Jelke en ik samen. En dan nemen we Charlie mee
de baan op! In het buitenland mag hij op aardig wat
banen mee. In Nederland zijn er inmiddels 4 banen
waar Charlie mee kan. Hij krijgt een badge mee
waarop staat: “Ik mag mee.” Op het terras van
Bleyenbeek vroeg laatst iemand aan Charlie of hij
van die korte pootjes had gekregen omdat hij 18
holes mee had moeten lopen.”

Dat vindt Charlie het signaal om Rina's aandacht op
te eisen en mij duidelijk te maken dat mijn tijd met
Rina om is. “Dit was echt een leuke kennismaking”,
zeggen Rina en ik tegen elkaar als ik vertrek.

Gea Bloemen

 
 

GEVRAAGD
 

De Valkenswaardse Golfclub zoekt binnen haar
ruim 400 leden naar een bestuursfunctionaris in

de functie van
 

PENNINGMEESTER
van de vereniging.

 
Natuurlijk is het wel fijn

als je iets van boekhouden afweet,
als je over een computer beschikt en nog mooier

als je daarop ook nog over een boekhoudpro-
gramma beschikt waarmee je bekend bent.

 
De huidige penningmeester

Adriaan Staals
moet, omdat zijn maximale zittingsperiode

voorbij is, zijn functie overdragen en hij
zal je heel graag uitleggen wat de functie inhoudt

en waar je mee te maken krijgt
 

Mocht je je golfclubje een warm hart toedragen en
menen dat dit best iets voor jou zou kunnen zijn,
aarzel dan niet om Adriaan te bellen voor een ge-

zellige babbel.
 

Bel 040 201 88 76
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DE  ZAAK
V�� R��

Eindhovenseweg 44 

5554 AC Valkenswaard

Tel: 040 2016090

Facebook.com/dezaakvanrob 

info@dezaakvanrob.nl

www.dezaakvanrob.nl

Deze top merken gewoon    
voor u in valkenswaard

DE ZAAK voor de 
modebewuste man

NU EEN JACKIE OF JFK
JAARABONNEMENT CADEAU

Actie geldig van 3 tot 23 september, bij besteding vanaf €199,- aan McGregor kleding

Hulp bij samenstellen Teeshot
Vind je penningmeester of secretaris wat te veel
van het goede? Er is ook werk voor vrijwilligers die
minder tijd beschibaar hebben! En het samenstellen
van de Teeshot is zo'n taak, overzichtelijk en goed
in te schatten qua tijdsbesteding.

Waar het om gaat:
a) het checken van (door de hoofdredacteur) aan-
geleverde teksten op taal- en stijlfouten
b) het plaatsen van die teksten en de gecontrac-
teerde advertenties in het stramien van de Teeshot
c) het plaatsen van de opdracht om de Teeshot te
drukken en aanleveren van de verzendlijst

Deze activiteiten beslaan eenmaal per kwartaal
enkele dagen werk, zeg 10..20 uur. In eerste in-
stantie misschien wat meer; minder naarmate je
handiger wordt met Editoo. Editoo (zie www.editoo.
nl) is een internet-gebaseerd layout-programma om
snel en eenvoudig clubbladen in elkaar te zetten.
Editoo vereist geen bijzondere computer-kennis.

Peter Maathuis, de huidige samensteller, is beschik-
baar om de nieuwe samensteller in te werken (lees:
samen de volgende Teeshot in elkaar zetten) en ook
daarna is ondersteuning beschikbaar, ook via de
helpdesk van Editoo.

Als dit je wat lijkt, bel Peter op 0654 930 993

Eindhovenseweg 115
5552 AA Valkenswaard
te l .  040 76 76 295
restaurant@vidapura.nl
w w w . v i d a p u r a . n l

C

M

Y

CM

MY

CY

CMY

K

Advertentie golfblad.pdf   08-03-2012   17:11:31
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Opleiding Were-Di jeugd
2014-2015
In september 2014 zijn we weer gestart met het
Were-Di programma. Helaas waren er deze keer
minder deelnemers dan in de afgelopen jaren en
hebben we het programma enigszins aangepast in
verband met de financiële consequenties die een
lager aantal deelnemers met zich meebrengt.
Er hadden zich 12 leerlingen aangemeld maar
jammer genoeg moest door een knieblessure een
van de deelnemers al afhaken voordat er met het
programma gestart werd. De overige elf hebben zich
in 23 lessen kunnen bekwamen in het golfspel.
 
Deze lessen werden gegeven door onze pro, Ger
Jeurissen, die hierbij werd ondersteund door acht
begeleiders van onze VGC waarbij zowel praktijk als
theorie werden verzorgd.
Het theorie examen werd onder toezicht van de
regel- en handicapcommissie afgenomen en alle
deelnemers hebben deze toets met goed gevolg
afgelegd. Dit beloofde wat voor de praktijktoets.
Deze praktijktoets werd in combinatie met een van
onze jeugdwedstrijden afgelegd en hierbij bleek dat
voor een aantal leerlingen de spanning toch wel erg

hoog opliep. Daarbij zorgden de knikkende knieën
er voor dat de bal niet precies deed wat de deelne-
mer voor ogen had. Maar niet getreurd voor de
deelnemers die het niet hebben gehaald, want er
was nog een mogelijkheid om de toets over te doen.
 
Het uiteindelijke resultaat was dat drie leerlingen de
toets niet hebben gehaald en er dus acht zijn ge-
slaagd. Voorwaar geen slecht resultaat het beperk-
te aantal lessen in aanmerking genomen.
Van de elf deelnemers hebben zich inmiddels vijf
leerlingen aangemeld als VGC lid.
 
Tijdens een van de eerste lessen hebben de deel-
nemers een goody bag ontvangen waarin een
aantal golfbenodigdheden te vinden waren zoals een
balletje, potlood, marker etc.
Deze goody bag werd beschikbaar gesteld door
GolfPlaza. Wij willen GolfPlaza hartelijk bedanken
voor dit gebaar. Ook dank aan Andre van Asten die
dit bij GolfPlaza heeft bewerkstelligd.
 
Op de foto zijn deelnemers en opleiders te zien.     
 
Namens de Jeugdcommissie
Dion van Weegberg

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

Alwako Installaties bv 
 

Dragonder 27 Valkenswaard Tel. 040-2040601 Alwako@alwako.nl 
Centrale verwarming Sanitairtechniek Luchtbehandeling Service & onderhoud 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

   Alwako Baderie bv 
 
Hazestraat  51 Valkenswaard Tel. 040-2048624 Baderie@alwako.nl 
Sanitair Tegels Electriciteit Luxe badkamers 
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Verstand van 
Lekker Eten!

Hans Adriaans  keurslager
Dommelseweg 36a, Valkenswaard
Tel. 040-20 460 64
www.adriaans.keurslager.nl

Slagerij - Traiteur - Catering
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Dames vragen Heren - 21 april
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Dereumaux  Waalre

Onze lieve Vrouwedijk 43a   Tel.: 040-2231000

Onze Lieve Vrouwedijk 43a                        Tel. 040-2231000

www.dereumaux.nl
Laat uw mobiliteit onze zorg zijn!!

C4 Cactus

Open Dag 2015

Even voorbereiden.
Artikelen in weekblad (dank Jan Veltkamp), kaarten
drukken voor ALV, uitdelen, sponsors inlichten,
e-mails opstellen en verzenden, website aanpassen
(dank Peter van Til), bewegwijzering en spandoek
aanpassen, gastenboek maken, infomapjes bijwer-
ken met nieuwe contributie, vrijwilligers vragen,
bardienst inlichten, schema's maken, pro inhuren,
terras in orde maken, ...
En dan is het zover. 7 juni Open Dag 2015.
Een gratis clinic voor belangstellenden. Dank aan
Frits de Vries voor de bewegwijzering en het span-
doek. Het weer was perfect en alle vrijwilligers
stonden klaar om de aspirant golfers en golfertjes
te ontvangen.

Om 1 uur meldde zich al een familie met 2 kids aan
de inschrijftafel bij Toos Linssen en Ria Verberne.
Ria stelde de groepen samen voor een begeleider/-
begeleidster. Al snel was er een groep van 6 ge-
vormd die, onder begeleiding van Hilde Rath, naar
het eerste deel van de clinic ging: de putting green.
Daar stonden Kees van der Heijden en Piet Lavrijs-
sen klaar om de eerste beginselen van het putten
uit te leggen.
Toch heerlijk om te zien hoe zo'n klein balletje zo
verdomd makkelijk niet in dat kleine gaatje rolt.

De volgende groep, onder leiding van Rina Runia,
stond al vrij spoedig na de eerste groep klaar om
ook te putten. Wat te vroeg, of was de eerste groep
iets te laat gestart?  Oei, hoe lossen we dat op,
tijdschema aanpassen, alles maar 10 minuten op-
schuiven. Maar dan wel aan iedereen doorgeven, in
verband met de planning van de andere activiteiten.
Kees leerde de 2e groep alvast de puttinggrip en
Piet hield met de eerste groep onderling een wed-
strijdje putten. Ook weer opgelost.
De driving range zou pas om 14u30 vrij zijn door
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wedstrijden van HOD, maar.... de velden waren
leeg! Zou Ger Jeurissen dan eerder kunnen starten
met de clinic afslag? Weer oei. Schema omgooien,
andere volgorde. Niemand van de deelnemers heeft
dat gemerkt natuurlijk.
Na de afslag door naar pitchen waar Dion van
Weegberg met Frits de Vries de groep de balletjes
lieten slaan op de oefenhole.

Groep 3 bestond slechts uit 1 persoon, die wel al
GVB had, maar zich wilde oriënteren op de club. Hij
werd privé rondgeleid door Jeanne François. Vervol-
gens groep 4 van Petra van der Heijden en groep 5
van Adriaan Staals.
Ondertussen werd er gefotografeerd door Peter
Maathuis, die ook zorgde voor een vertoning van de
dvd van Jos Luiten in het paviljoen. Ook de veiligheid
van de banen werd in de gaten gehouden door
marshal Jan Veltkamp.

Na het pitchen even naar het paviljoen voor infor-
matie over de club, door Dammie Janssen. En
daarna mochten de deelnemers zelf een hole lopen
samen met Jan François, geassisteerd door Jan
Jansen. Dat laatste werd zeer gewaardeerd, wat wel
bleek uit de enquête. De maximale waardering was
4, zeer goed, maar de Jannen presteerden het om
van een zeer tevreden deelnemer een 5 te krijgen
Uitmuntend dus.
Na afloop terug naar het paviljoen voor een drank-
je en een hapje verzorgd door de altijd behulpzame
bardienst met Hetty en Hans de Natris onder de
bezielende leiding van allespoot Frans met zijn
vrouw Ans Schraven. Complimenten voor het bar-
team dat extra werk kreeg om de lunchpakketten
voor de vrijwilligers te maken, snijden smeren,
opleg erop, servetje erom, in lunchzakje met flesje
en versnapering. En dat 30 maal.

Ja, 30 vrijwilligers hebben zich bekommerd om de
deelnemers. Waardering was er zeker, gemiddeld

3,52 (keuze tussen 1 slecht, 2 redelijk, 3 goed en
4 zeer goed).

Rond 5 uur bleek al bijna iedereen weg te zijn. De
demo door Ger met de Jannen, slaan vanaf beneden
green hole 9 tot aan de green van 1, werd dan ook
bekeken door slechts 7 deelnemers en de rest was
vrijwilliger. Daardoor viel ook de prijsuitreiking, door
Ben Mondelaers (2 cadeaubonnen voor een gratis
les) wat tegen. Daar zat letterlijk niemand op te
wachten.
 
Al met al was de opkomst niet optimaal, 23 van de

verwachte 35 deelnemers, maar dat kan liggen aan:
a) we hebben geen advertenties geplaatst, wel ar-
tikel in Valkenswaards Weekblad
b) in Dommelen was er een feest georganiseerd bij
de Belleman
c) die dag was ook de atelier route
d) die middag was de tennisfinale Roland Garros
e) het was ook mooi weer om te fietsen
We hebben in de enquête gevraagd hoe men wist
van deze open dag. Van de 21 geretourneerde
formulieren bleek 1 x via een kaart van de sponsors
(onze sponsors kregen brief met 20 kaarten), 1 x
via website VGC en 19 x via familie, vrienden ken-
nissen, (1 x expliciet email, 2 x kaart genoemd).
Niemand via Valkenswaards Weekblad.

Dank aan alle leden voor deze inspanning. Het
rendement van de dag is nu nog moeilijk te bepalen.
Een nieuw lid is al zeker, we hopen op 3. Nogmaals
dank aan alle vrijwilligers, met name Dammie voor
al het voorbereidende werk! En ik vond het leuk om
te doen.
 
Piet Janse

 

- 19 -



Dereumaux  Waalre
Onze Lieve Vrouwedijk 43a                        Tel. 040-2231000

www.dereumaux.nl
Laat uw mobiliteit onze zorg zijn!!

C4 Cactus

Alle Leden Toernooi - 25 mei
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Watwasser
De voor mij nieuwe watwasser-periode begint voor
mij met een met billenknijper: op vrijdagmiddag
presteer ik zo slecht dat ik te midden van 57 deel-
nemers moet “vrezen”voor de poedel, maar geluk-
kig ontsnapte ik er net aan. En niet dat dat ook maar
enigszins een excuus voor mijn slechte optreden zou
zijn:  op die middag bleek dat door afwezigheid van
onze greenkeeper Jonathan Boersma de holes
gestoken waren door een onervaren kracht van de
gemeente en dat had hilarische gevolgen: op hole
vier, vijf en zeven lag de cup op een helling en je
had dus twee kansen: of meteen uitholen of je bal
lag weer onderaan de helling. Gelukkig speelden we
stableford want met strokeplay had die wedstrijd
wel eens heel lang kunnen duren…
 

“Dames vragen
Heren” was dit
jaar heel erg
gezellig. Ik heb
dat van horen
zeggen, want
door familie-
treffen was ik
niet in de gele-

genheid mee te spelen. Maar mijn zegsmannen
en –vrouw waren duidelijk: ik heb iets leuks gemist.
Dus een compliment voor Toos Spierings en haar
DDD-Commissie.
 
Twee dagen later stond de opening van het zomer-
seizoen, de vlaggenwedstrijd, gepland maar omdat
het werkelijk hoosde van de regen werd die wed-
strijd afgelast. Ik ben nog nooit zo opgelucht ge-
weest als toen ik ‘s morgens dat telefoontje van 
John den Aantrekker kreeg en ook best moedig
van deze wedstrijdleiding om zo te beslissen en niet
streng het standpunt te hanteren: “golf is an all-
weather sport”.
 
De VVMM  be-
stond 20 jaar
en dat moest
natuurlijk ge-
vierd worden!
Voorzitter Jos
Coppen had
gezorgd voor
saté met brood
en voor de ge-
legenheid waren er ook enkele oudgedienden uitge-
nodigd zoals Pim Broos en André van de Laar.
Aan hun gezichten te zien vonden ze het best leuk
weer eens bij ons te zijn. Een feest zonder zingen
is natuurlijk onmogelijk en dus klonk het “clublied
" weer eens daverend door het gebouw en werd de
klapper van de HVD ( “aan het strand stil en verla-
ten”) van vorig jaar nog maar eens gezongen.
 
Na de wedstrijd “Oranje voor dubbels” was er iets
heel opmerkelijks: John den Aantrekker had een
tasje, waarin onder andere zijn bril,  waarschijnlijk

in de lockerruimte laten staan. Een opvallende tas
met een opschrift van de Nierstichting. Nu zul je
toch denken: “Iemand die dat tasje vindt, zal het óf
direct aan John teruggeven óf bij de afdeling gevon-
den spullen deponeren”. Maar nee: tot op de dag
van vandaag: geen tasje. Het kan bijna niet anders
of iemand heeft dat ding gedachteloos in zijn tas
gestopt. Maar het kan geen kwaad als iedereen die
aan die wedstrijd heeft deelgenomen zijn tas nog
eens heel goed nakijkt !!
 
Soms is het leuk als je op tv een golfwedstrijd ziet
waarbij topspelers eenvoudige putjes missen of iets
anders doms doen. Het geeft je het gevoel: “geluk-
kig, ik heb dat niet alleen”. Maar toch vond ik het
niet leuk om Joost Luiten, onze beste Nederlandse
golfer, zo door het ijs te zien zakken. Hij kan het
veel beter, dat liet hij het vorig jaar wel zien. Ik heb
me toen verder maar geamuseerd met de overblij-
vende sterren en met de natuur op Augusta: wat is
dat toch een plaatje van een baan! Ik denk dat ik
daar mijn as uit laat strooien, dan ben ik er tenmin-
ste ooit geweest. (Nou ja, dat is wel heel dubbelzin-
nig!).
 
Tijdens de vrijwilligersdag werd er geklaagd dat het
gras op de fairways veel te hoog was. “Er moet meer
en lager gemaaid worden. We  betalen ons blauw
aan de gemeente. Kunnen dan tenminste de holes
waar geen voetballers komen niet op een fatsoen-
lijke golfhoogte gebracht worden?”. In mijn flight
zaten twee deskundigen: Piet Wijnen wist heel
zeker dat de KNVB voor voetbalclubs een advies 
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geeft en geen verplichte maaihoogte voorschrijft.
Maar deskundige twee, Frank Smulders, wist te
vertellen dat wij betalen voor het verzorgen van de
greens en niet voor het gebruik van de voetbalvel-
den. Dat die dus in de zomertijd als de voetballers
aan het strand liggen wat minder vaak gemaaid
worden is dan logisch. Maar wel heel jammer voor
ons als golfers …….
 
De ALV van dit jaar was er niet een om te onthouden.
Niet alleen vanwege het teleurstellende bericht dat
de nieuwe baan niet door kan gaan, maar ook omdat
het plan B (de aanleg van drie holes tussen het
sportpark en de Eindhovenseweg) ook geen door-
gang kon vinden. En dat dan vooral omdat er niet
genoeg geld zou zijn. En dat snap ik nou niet! Tot
voor kort gingen we nog voor de aanleg van negen
holes en nu hebben we ineens geen geld meer voor
drie holes???  In een goed half jaar van negen naar
drie is onmogelijk??? Nu ben ik zeker geen financi-
eel deskundige, maar dat had ik toch graag eens
uitgelegd gekregen! Misschien kan dat door Ben
Mondelaers of een ander bestuurslid eens uitge-
legd worden in dit clubblad? Zou – in ieder geval
voor mij – de bittere pil wat vergulden.
 
De DDD en de VVMM moeten voortaan de wedstrij-
den gaan indelen via
de computer. Hoe
dat bij de DDD gaat
weet ik niet, maar bij
de VVMM gaat het op
zijn zachtst gezegd
wat stroef. Dat ligt
niet aan Peter
Maathuis (don’t shoot
the pianoplayer!),
die ons met heel veel
geduld begeleidt. Maar
het verlaten van een
systeem, waar we
mee konden lezen en
schrijven en waar-
over de hele com-
missie zeer tevreden
was, doet pijn. Het
systeem dat we nu
moeten hanteren bevat nog zoveel dingen, die ons
ongemakkelijk aandoen, dat het nog wel even zal
duren voor we met het nieuwe systeem net zo ge-
makkelijk kunnen omgaan. En vooral: met net zo-
veel zaken rekening kunnen houden bij de wedstrijd-
indeling als in de afgelopen jaren. En dan spreek ik
nog niet eens over de tijd die we er aan moeten
besteden…
 
Dat was het dan weer,
tot de volgende watwasser!

Ben Thijssen
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Vanguard

Mc. Gregor

Navigare

British Indigo

Giordano

Bailey’s

Olymp

Meyer

Carl Gross

Falke

Zilton

Schiesser

New Zealand 
Auckland

Fellows

Jacket & Sons

Culturea

Club of Gents
Leenderweg 15  -  Valkenswaard  -  Tel. 040 201 2943  -  www.mullermode.com

mode voor mannen
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De Kia cee’d
Tijdelijk v.a.  17.495,-

U rijdt al een Kia cee’d Sportswagon v.a.  18.495,-

De Kia cee’d is een opvallende mix van spraakmakend design, ultiem comfort en praktisch gebruiksgemak. Prettig ruim, zuinig en gebouwd volgens de strengste veiligheidseisen. 
En op de gehele cee’d familie krijgt u bovendien tijdelijk  1.500,- extra inruil. Zo rijdt u al een Kia cee’d vanaf  17.495,-. Ervaar de Kia cee’d zelf bij uw Kia-dealer en vraag uw 
verkoper naar de voorwaarden of kijk op Kia.com. 

De Kia cee’d: nu met  1.500,- inruilvoordeel.

Gem. brandstofverbruik: 3,5 – 6,3 l/100km, 28,6 – 15,9 km/l. CO2-uitstoot: 97 – 141 g/km.
Actievoorwaarden: De  1.500,- extra inruilactie is geldig voor het actuele modelprogramma van de Kia cee’d 5-deurs, pro_cee’d en Sportswagon met uiterste aankoopdatum en datum kentekenaanvraag van 06-01-2014 en uiterste 
registratiedatum van 31-03-2014. Deze actie geldt, tenzij anders vermeld, niet i.c.m. andere acties en zolang de voorraad strekt. De genoemde vanaf verkoopprijs is, tenzij anders vermeld, incl.  1.500,- inruilvoordeel, BTW/BPM, excl. 
metallic lak, kosten rijklaarmaken, afleverpakket, brandstof, leges, recyclingbijdrage en de optionele lakbescherming. Getoond model kan afwijken van de beschreven uitvoering. Wijzigingen en drukfouten voorbehouden.

AUTOBEDRIJF WINTERS B.V. 
DRAGONDER 18, 5554 GM VALKENSWAARD, 
TEL.: 040 - 20 45 678, WWW.KIA-VALKENSWAARD.NL

www.editoo.nl

Retouradres indien onbestelbaar: Postbus 916, 5550 AX Valkenswaard


